

# WE'RE HIRING!

The **Recreation Department** of **WIAIH**, serving people with intellectual disabilities or autism, is looking for a **Head Animator** for their **day camp** for **school-age children** and **teenagers**. The camp is located in **Beaconsfield**.

Training week: **June 17 to 21**  
Camps are open from **June 25 to August 16**



## Qualifications:

- Experience supervising/supporting a team
- Available June 17 to August 16 (Monday to Friday from 8:30 am to 4:30pm)
- Experience with people with an intellectual disability or autism
- Bilingual
- Team Player

## Responsibilities include:

- Planning and implementing creative, fun and constructive activities
- Being responsible for the health, safety and welfare of the participants
- Supervise and support the animator team

Candidates must be 18 years or older.

All interested applicants, please send your cv to: [recreation@wiaih.qc.ca](mailto:recreation@wiaih.qc.ca)



**ONLY SELECTED APPLICANTS WILL BE CONTACTED FOR AN INTERVIEW**

## NOUS RECRUTONS!

Le **service des loisirs** de **WIAIH**, au service des personnes ayant une déficience intellectuelle ou l'autisme, est à la recherche d'un **chef d'équipe** pour son **camp de jour** destiné aux **enfants et adolescents d'âge scolaire**. Le camp est situé à **Beaconsfield**.

Semaine de formation : **17 au 21 juin**  
Durée des camps : **25 juin au 16 août**



### Qualifications :

- Expérience en supervision/soutien d'une équipe
- Disponible du 17 juin au 16 août (du lundi au vendredi de 8 h 30 à 16 h 30)
- Expérience avec des personnes ayant une déficience intellectuelle ou autistes
- Bilingue
- Esprit d'équipe

### Les responsabilités comprennent :

- Planifier et mettre en œuvre des activités créatives, ludiques et constructives
- Être responsable de la santé, de la sécurité et du bien-être des participants
- Superviser et soutenir l'équipe d'animateurs

Les candidats doivent avoir 18 ans ou plus.

Les candidats intéressés doivent envoyer leur CV à : [recreation@wiaih.qc.ca](mailto:recreation@wiaih.qc.ca)



**SEULS LES CANDIDATS SÉLECTIONNÉS SERONT CONTACTÉS POUR UN ENTREVUE**